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Openbare besluitenlijst poho Economie  

Openbare besluitenlijst voor de vergadering van 17 november 2022 via MS teams 

Aanwezig  

– René Jansen Dongen (voorzitter) 

– Bas van der Pol Tilburg (17.15 de vergadering verlaten i.v.m. andere verplichting) 

– Ankie de Hoon Dongen 

– Martijn van Esch Heusden (17.00 de vergadering verlaten i.v.m. andere afspraak) 

– Anne Cristien Spekle Oisterwijk 

– Merijn Scheifes Gilze Rijen 

– Peter van Dijk Goirle 

– Louis Laros Loon op Zand 

– Inge Spijkers regiobureau Hart van Brabant 

– Bas Kapitein Midpoint 

– Sabine van Dooren Dongen (ambtelijk secretaris, poho coördinator economie 

Afwezig 

– Piet Machielsen Hilvarenbeek  
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Besluitenlijst 

# Onderwerp Besluit 

B202201117-1 Opening en mededelingen René Jansen opent de vergadering.  
Inge en Sabine worden kort voorgesteld. 
 
XXL Logistiek en prognose bedrijventerreinen (stecgroep) 
Bas van der Pol geeft aan dat beide onderwerpen eigenlijk horen bij poho Fysiek, maar 
belangrijk dat het poho Economie ook goed op de hoogte is. Bij XXL logistiek de checkvraag 
of de betreffende terreinen zijn ingediend bij de provincie. Besluitvorming hierover ligt op 
de Ontwikkeldag (14 dec) voor.  
De prognose bedrijventerreinen is een van de zaken die meegenomen worden in de te 
actualiseren bedrijventerreinafspraken Regio Hart van Brabant 2020-2024. Inge geeft aan 
dat het in het op te stellen werkprogramma Economie 2023 hierbij wordt stilgestaan, René 
vraagt of bereikbaarheid van de bedrijventerreinen daar ook bij horen. 
Bas van de Pol geeft aan dat de prognose gaat over de verdichtingskans en dat het een grote 
opgave is.  
Anne Christien Spekle: XXL en revitalisering speelt niet echt in Oisterwijk. Focus op MKB. 
Wel uitbreiding nieuw bedrijventerrein. 
Peter van Dijk en Ankie de Hoon sluiten zich hierbij aan. 
Merijn Scheifes geeft aan dat XXL wel speelt (1 terrein) maar minder groot dan in Waalwijk 
en Tilburg 

B20221117-02 Actie en besluitenlijst d.d.28-09  
2022 

De besluitenlijst wordt akkoord bevonden. 
Bas van de Pol geeft aan dat de begroting van Tilburg akkoord is en dus ook het budget aan 
Midpoint. 

B20221117-03 
Stand van zaken budget 
overzicht Economie  

Piet Machielsen heeft vooraf vragen gesteld over budget: 
- REA budget: de actiepunten uit de REA zijn/worden geïntegreerd in het ROA proces. De  
totstandkoming van de ROA 2.0 is door omstandigheden vertraagd en loopt langer door. 
Budget  
wordt daardoor niet meer in 2022 aangebroken en valt vrij. 
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- Werkbudget: hier zijn geen specifieke acties/projecten aangekoppeld. Is vaak meer 
‘handgeld’ om onvoorziene zaken op te pakken. Afgelopen jaren laat zien dat zo’n 
werkbudget bijna niet gebruikt wordt. Mochten er toch nieuwe projecten ontstaan dan 
zullen we keuzen moeten maken of schuiven binnen Economie, en/of ons moeten richten 
tot het algemeen bestuur om gebruik te maken van de centrale post onvoorzien. 
Inge Spijkers geeft aan dat komend jaar de financiële middelen worden gekoppeld aan het  
werkprogramma. 

B20221117-04 
Werkprogramma Economie  
2023 

René geeft aan dat het belangrijk is het jaar te starten met het werkprogramma. Dus de 
vraag wanneer is het werkprogramma af? 
In februari 2023 is het werkprogramma af en voorgelegd. 

B20221117-05 Midpoint Brabant 
Bas Kapitein begint met algemeen beeld over Midpoint en daarna dieper op de regiodeal. 
Bijgevoegd de presentatie. 
Goed dat René en Bas namens poho Economie hebben meegekeken op regiodeal. 

B20221117-06 
Rondvraag + rondje langs de  
velden 

Peter: Graag eerder de stukken ontvangen 
Louis: bestuurlijk trekker gezond leisureklimaat, loopt dit jaar af en er komt misschien een 
doorstart maar dan breder en niet alleen Leisure. Dit wordt nog een keer later geagendeerd. 
Merijn: Midden BrabantPoort deel 2. We zijn bezig met de onderbouwing van de behoefte 
aan bedrijventerreinen binnen de gemeente Gilze en Rijen. Daarin nemen we specifiek mee: 
vragen naar transformatiemogelijkheden (naar de bestemming wonen) binnen het stedelijk 
gebied vanuit de markt, de aan ons voorgelegde verzoeken om uitbreiding van 
bedrijventerrein op de locaties Nerhoven, Lage Haansberg en Aeroparc daarnaast kijken we 
naar de transformatieopgave die ligt in de stations zone 
Ankie: geen ontwikkelingen 
Oisterwijk: toeristische visie is net vastgesteld door de raad. Brede welvaart komt hierin 
voor. 
En er komt een nieuwe economische visie in 2023. 
Hoe nu ondernemers ondersteunen daar worstelen we in Oisterwijk nog mee. wat doen 
andere gemeenten? Ankie geeft aan nu gesprekken te voeren met ondernemers 
duurzaamheid en kooplokaal. 
Louis sluit hierbij aan. En gaat ook maatwerk leveren. 
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Louis heeft nog nabrander: kunnen we bloemen laten bezorgen bij Ronald? Dit wordt 
geregeld door René. En zijn vrijdag bezorgd. 

 

 


